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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 8. zasedání AS FSv, které se konalo dne 26. 11. 2014 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  prof. Máca, prof. Šenberger, doc. Čiháková, Ing. Vlasák  

 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a všechny seznámil 

s programem zasedání.  

 

Program: 
 

1. Kontrola zápisu 

2. Schválení Zásad výpočtu pedagogického výkonu katedry (prod. Máca) 

3. Schválení Podmínek pro přijetí ke studiu v bakalářských studijních 

programech (prod. Máca) 

4. Schválení Podmínek pro přijetí ke studiu v magisterských studijních 

programech (prod. Máca) 

5. Informace z ekonomické komise (prof. Pospíšil) 

6. Informace z technické komise (Ing. Chalupa) 

7. Informace z AS ČVUT (doc. Cajthaml)  

8. Různé 

 

Bod 1.  Kontrola zápisu 
 

Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek. Ing. Litoš je členem 

ekonomické a technické komise a nikoli pedagogické a technické. 

 

Bod 2.  Schválení Zásad výpočtu pedagogického výkonu katedry (prod.Máca) 

 

Proděkan Máca z pověření děkanky fakulty předložil AS ke schválení „Zásady 

výpočtu pedagogického výkonu katedry“, které budou tvořit Přílohu A „Metodiky 

rozpisu prostředků NIV na rok 2015“. 

 

V předloženém návrhu dochází oproti zásadám schváleným pro rok 2014 k těmto 

zásadním změnám: 

1. Stanoví se způsob výpočtu pedagogického výkonu u spojených přednášek 

(viz Zásady, poslední odstavec). 

2. Druhá skupina studijních programů se doplňuje o program Metrologie (viz 

Zásady, první odstavec). 

3. Zavádí se výpočet pedagogického výkonu za zkoušky z tematických 

okruhů SZZ bakalářského studia (odst. 3). 

4. V odst. 7 se aktualizuje seznam Atelierů (včetně výuky v anglickém jazyce).  
 

Doc. Cajthaml shrnul závěry jednání pedagogické komise a doporučuje AS 

předložený návrh schválit. 

 

Hlasování: pro 24| proti 0| zdržel se 0 (z přítomných 24 senátorů). 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Bod 3.  Schválení Podmínek pro přijetí ke studiu v bakalářských studijních 

programech (prod. Máca) 

 

Proděkan Máca z pověření děkanky fakulty předložil AS ke schválení „Podmínky 

pro přijetí ke studiu v bakalářských studijních programech uskutečňovaných na 

Fakultě stavební ČVUT v Praze pro akademický rok 2015/16“ 

 

V předloženém návrhu dochází oproti podmínkám stanoveným pro akad. rok 

2014/15 k těmto zásadním změnám: 

 

1. Podmínky pro studijní programy Metrologie a Geodézie a kartografie (obor 

Územní informační systémy pro veřejnou správu) se vyhlašují společně 

s podmínkami pro ostatní studijní programy. 

2. Mění se odst. 7 – navýšení celkového počtu bodů pro úspěšné řešitele 

středoškolských soutěží. 

3. V odst. 9 se nově zavádí možnost prominutí přijímací zkoušky z matematiky 

pro studenty, kteří v rámci maturity úspěšně složili zkoušku Matematika+.  

 

Doc. Cajthaml shrnul závěry jednání pedagogické komise a doporučuje AS 

předložený návrh schválit. 
 

Hlasování: pro 26| proti 0| zdržel se 0 (z přítomných 26 senátorů). 

 

Bod 4.  Schválení Podmínek pro přijetí ke studiu v magisterských studijních 

programech (prof. Máca) 
 

Proděkan Máca předložil z pověření děkanky fakulty AS ke schválení „Podmínky 

pro přijetí ke studiu v magisterských studijních programech uskutečňovaných na 

Fakultě stavební ČVUT v Praze pro akademický rok 2015/16“. 
 

V předloženém návrhu dochází oproti podmínkám stanoveným pro ak. rok 

2014/15 k těmto zásadním změnám: 
 

1. Požadavek úspěšného ukončení bakalářského studia se pro všechny 

studijní programy jednotně zavádí bez uvedení délky studia (odst. 1a). 

2. Zavádí se písemná část přijímací zkoušky na programu Architektura a 

stavitelství (odst. 2b). 

3. Snižuje se minimální počet bodů z přijímací zkoušky nutný pro přijetí ke 

studiu z 50 na 40 (odst. 2). 

4. Rozšiřuje se uznávání výsledků SZZ jako náhrada přijímací zkoušky pro 

absolventy FSv na dva předchozí ak. roky (odst. 2). 

5. Novým způsobem se určuje celkový počet bodů v přijímacím řízení pro 

program Architektura a stavitelství (odst. 3b).  
 

Doc. Cajthaml shrnul závěry jednání pedagogické komise a doporučuje AS 

předložený návrh schválit.  
 

Proběhla diskuze k počtu plánovaných absolventů bakalářského studia a 

přijímaných studentů do magisterského studia a k obtížnosti přijímacích testů. 

Diskutovalo se o konání či nekonání přijímacího řízení. 

 

Hlasování: pro 26|proti 0| zdržel se 0 (z přítomných 26 senátorů). 
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Bod 5.  Informace z ekonomické komise (prof. Pospíšil) 

 

Prof. Pospíšil shrnul průběh zasedání ekonomické komise ze dne 19. 11. 2014: 

Projednávalo se IT výběrové řízení. Ing. Fencl byl pověřen účastnit se výběrového 

řízení za AS.  

Doc. Cajthaml informoval o jednání AS ČVUT o bodování 3. pilíře hodnocení 

výsledků VVVS.  

Prof. Polák informoval o jednání rady VŠ.  

Pan tajemník přednesl návrh na zřízení fondu pro drobné opravy.  

Zápis bude zveřejněn na webu fakulty. 

 

Bod 6.  Informace z technické komise (Ing. Chalupa)   

 

Ing. Chalupa rekapituloval průběh zasedání technické komise a jednání se 

zástupci bufetu. Výsledkem byly dva náměty: rozšířit nabídku zeleninových salátů 

a obměna sortimentu teplých jídel.  

Ing. Chalupa shrnul změny dodatku smlouvy k bufetu: byla upravena provozní 

doba bufetu, dodatkem je zrušena činnost senátní komise pro provoz bufetu, 

zrušen je i odstavec o vyrovnávání odpisů.  

 

AS souhlasí s dodatky ke smlouvě k bufetu. 

Hlasování: pro 25| proti 0| zdržel se 0 (z přítomných 25 senátorů). 

 

Bod 7.  Informace z AS ČVUT (doc. Cajthaml) 

 

Pedagogická komise AS ČVUT diskutovala změny SZŘ. Pan proděkan Máca 

komentoval změny SZŘ a dělení příjmů fakult z vědy a pedagogiky. Pan tajemník 

komentoval dělení financí.  

 

Bod 8. Různé 

 

Pan proděkan Šenberger shrnul stavební činnost na fakultě:  

Ve čtvrtém patře budovy A byl proveden větrací systém.  

Dokončují se posluchárny budovy C.  

Bude upraven prostor současného ekonomického oddělení, vznikne malá 

zasedací místnost děkana a prostor pro studenty. Referentky ekonomického 

oddělení budou přestěhovány do kanceláří budovy B.  

Rekonstrukce budovy B je odsunuta. Projekt je připravován.  

Doc. Bubeník se ptal na konfiguraci nově rekonstruovaných poslucháren, pan 

proděkan přislíbil zapůjčení projektu.  

Ing. Matějka se ptal na stav “defragmentace” budovy B. Katedry se vyjádřily ke 

studii.  Vedení FSv se rozhodlo, že stanoví dislokační komisi a podle toho budou 

strukturovány plochy náležící katedrám.  

 

Ing. Pazderka informoval o změně provozního řádu. 

 

Prof. Polák informoval o zasedání Rady vysokých škol k nové metodice 

hodnocení vědy a výzkumu. Diskutovala se výzkumná centra a jejich 

financování. Rada vysokých škol bude mít snahu o maximální připomínkování 

změn akreditací v rámci novely VŠ zákona.  
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Doc. Cajthaml informoval o diskuzi v pedagogické komisi k prezentaci fakulty na 

Dni otevřených dveří. Problém akreditací bude diskutován i na AS ČVUT. Doc. 

Cajthaml vznesl dotaz na SGS a jeho limity, prof. Máca přislíbil tlumočení dotazu 

proděkanu Hájkovi. 

 

Ing. Jíra se ptal na prezentaci fakulty na středních školách. Proděkan Máca shrnul 

současný stav. 

 

Bc. Pavlová otevřela otázku kariérních seminářů na fakultě za účelem “náboru” 

nových zaměstnanců a stanovení podmínek pro firmy k pořádání podobných 

akcí. Pan tajemník přislíbil prověření situace.  

 

Bc. Pavlová navrhnula, aby v hlavičce hromadných e-mailů nebyly uváděny 

jména Dr. Hory a Ing. Záleské. Zaúkolován bude nový vedoucí VIC, Ing. Líbenek 

bude pozván na senát. 

 

Pan tajemník informoval o rozhodnutí vedení znovuzřídit investiční komisi. 

 

Doc. Košatka požádal studentskou komoru, aby jej informovala o akcích, které 

chystá. 

 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 17. 12. (dle potřeby) ve velké zasedací 

místnosti B169. 

 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 

 


